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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 31.01.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Farcaş Ladislau care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.283/2012 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru” . 

 
Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Bucalaţ Victor, Takacs Aranka, Voinia Claudiu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 20.12.2012, 04.01.2013 şi 
18.01.2013.” 

 
Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
20.12.2012, 04.01.2013 şi 18.01.2013, cu excepţia Hotărârii nr.292/2012, care în unele articole a 
trebuit refăcută şi o s-o aveţi la punctul nr.5 de pe ordinea de zi. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 0.12.2012, 04.01.2013 şi 
18.01.2013, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare, 
se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lâng ă proiectele de pe ordinea de zi primit ă, propun suplimentarea acesteia, 

prin introducerea dup ă punctul 30 al ordinii de zi, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâri:  
  

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere având ca 
obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă si terenurile, aflate în domeniul public şi privat al 
municipiului Hunedoara. 
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2.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la Contractul de asociere nr. 
26.271/2005 privind asocierea Consiliului Local al municipiului Hunedoara cu SC T&O PRODCOM 
SRL HUNEDOARA, în vederea realizării în comun a unui proiect de interes public local, pe un teren 
aparţinând domeniului public al municipiului Hunedoara. 
 
3.Proiect de hotărâre pentru aprobarea componenţei, a modului de organizare şi funcţionare a 
Comisiei pentru evaluarea şi selecţionarea asociaţiilor şi fundaţiilor române, cu personalitate 
juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială şi care solicită subvenţii de la 
bugetul local, precum şi a grilei de evaluare a acestora.” 
 

 Preşedintele de şedin ţă: 
„Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanumitate.  
 
După punctul 30 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 15 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor. 
 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dna Radu Carolina nu voteaza la punctul nr. 28, iar dl. Crişan ovidiu nu voteaza la 

punctul nr.32 de pe ordinea de zi. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru trimestrul 
IV 2012 a bugetului local al municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură –aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.8/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru aprobarea planului anual de acţiune privind 
serviciile sociale al Direcţiei de Asistenţă Socială aflată în subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. –aviz 
favorabil. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură –aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.9/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.172/2008 privind  constituirea Consiliul Consultativ al Unităţii de 
Asistenţă Medico-Sociale Hunedoara.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1  din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind înlocuirea reprezentanţilor, în 
Consiliul Consultativ al Unităţii de Asistenţă Medico-Socială Hunedoara, a constatat următoarele:  
 

- d-lui ILIE DEMETER cu d-na RADU CAROLINA – consilier local al municipiului Hunedoara. 
18 voturi “pentru” 
- d-ui FĂNICĂ ŞTEFAN cu d-ra SUCIU LUMINIŢA - reprezentant al Agenţiei Judeţene pentru 
Plăţi şi Inspecţie Socială Hunedoara 18 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, reprezentanţii în Consiliul Consultativ al Unităţii de Asistenţă 

Medico-Socială Hunedoara, sunt următorii: 
 

- d-na RADU CAROLINA – consilier local al municipiului Hunedoara.  
- d-ra SUCIU LUMINIŢA - reprezentant al Agenţiei Judeţene pentru Plăţi şi Inspecţie 

Socială Hunedoara 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.10/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Bucaleţ Marian, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere 
datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru 
serviciile  furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de 
stabilire şi de încasare a contribuţiei  lunare de întreţinere. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.11/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea  şi completarea  Hotărârii  
Consiliului  Local  nr. 292/2012 privind stabilirea impozitelor şi taxelor  locale pe anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 12/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

     -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.13/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.14/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, 
pentru imobilul situat în municipiul Hunedoara, str.Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea 
Asociaţiei  Nevăzătorilor  din  România, Filiala   interjudeţeană  Alba-Hunedoara. 
                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.15/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali care să participe 
la adunările săteşti pentru alegerea delegatului sătesc din satele aparţinătoare Groş şi Peştişul 
Mare.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 1 şi 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea consilierilor locali care 

să participe la adunarea sătească pentru alegerea delegatului sătesc din satul aparţinător Groş, 
aconstatat următoarele:  
 

- dl.Magaon Jane - consilier local  19 voturi “pentru”  
-  d-na Fărcaş Bianca – consilier local 19 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, consilierii locali care participă la adunarea sătească pentru 

alegerea delegatului sătesc din satul aparţinător Groş, sunt următorii: 
 

- dl.Magaon Jane - consilier local    
-  d-na Fărcaş Bianca – consilier local 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea consilierilor locali care 

să participe la adunarea sătească pentru alegerea delegatului sătesc din satul aparţinător Peştişul 
Mare, aconstatat următoarele:  
 

- d-na  Noghiţă Luminiţa –consilier local 19 voturi “pentru” 
- dl.Muzsic Robert – consilier local 19 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, consilierii locali care participă la adunarea sătească pentru 

alegerea delegatului sătesc din satul aparţinător Peştişul Mare, sunt următorii: 
 

    -    d-na  Noghiţă Luminiţa –consilier local 
    -    dl.Muzsic Robert – consilier local 
 
Art. 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.16/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Au părăsit sala de şedinţă dl. consilieri Cazan Florin şi Palcău Ciprian, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea în municipiul 
Hunedoara a unor evenimente prilejuite de „Memorialul Michael Klein”. 
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              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.17/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării denumirii Liceului 
Tehnologic Hunedoara  în Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Aş dori să salut iniţiativa de azi. Aş dori să readuc în memoria celor care au uitat, 

câteva trăsături ale lui Constantin Bursan, cel care a avut o contribuţie esenţială în instituţiile 
româneşti în zona Hunedoarei, unde a fost deputat în perioada interbelică, respectiv a pictat 
numeroase biserici ortodoxe, atât în municipiul Hunedoara cât şi în satele din ţinutul pădurenilor. De 
asemenea este ctitorul Palatului Administrativ, a şcolii de ucenici din Hunedoara şi nu în ultimul 
rând este ctitor împreună cu soţia sa a Catedralei Ortodoxe din Hunedoara. Consider că se face un 
act absolut firesc de intrare în normalitate. Este benefic ca cetăţenii Hunedoarei să-şi cunoască cât 
mai bine istoria îndepărtată cât şi cea mai recentă, şi eu sunt de acord cu acest proiect de 
hotărâre.” 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.18/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumire de străzi în municipiul 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
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Hotărârea nr.19/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind numirea  reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ 'AQUA PREST HUNEDOARA' . 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare–aviz favorabil 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ 'AQUA PREST HUNEDOARA', a constatat următoarele:  
 
                    dl. Nimu Ioan – şef Birou Investiţii – titular 17 voturi “pentru” 
 
                    dl. Demeter Ladislau – director tehnic – supleant 17 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ 'AQUA PREST 
HUNEDOARA' , este: 
 

                    dl. Nimu Ioan – şef Birou Investiţii – titular 
 
                    dl. Demeter Ladislau – director tehnic - supleant 

 
Art.3-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.20/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară “Sistem 
Integrat de Gestionare a Deşeurilor - Judeţul  Hunedoara” 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

               1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară “Sistem Integrat de Gestionare a Deşeurilor - Judeţul  Hunedoara”, aconstatat 
următoarele:  

 
dl. Demeter Ladislau – director tehnic – titular 17 voturi “pentru” 
dl. Poantă Nelu Marinel – Şef Serviciu Administrarea domeniului public şi privat - supleant 

                                                                                           17 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară “Sistem Integrat de Gestionare a 
Deşeurilor - Judeţul  Hunedoara”, este: 
 
dl. Demeter Ladislau – director tehnic – titular 

dl. Poantă Nelu Marinel – Şef Serviciu Administrarea domeniului public şi privat - supleant 

Art.3-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.21/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  numirea  reprezentanţilor  Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a  „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanţilor  

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a  „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA”, aconstatat următoarele:  
 
dl. Poanta Nelu Marinel –şef serviciu Administrarea Domeniului Public şi Privat 17 voturi  “pentru” 
                                                                                                                                         
dl. Popoviciu Grigore Radu-inspector de specialitate la Cabinetul Primarului 17 voturi “pentru” 
 
                                                                                                                                    

În urma acestor rezultate, reprezentanţii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA”, sunt: 
 
 
dl. Poanta Nelu Marinel –şef serviciu Administrarea Domeniului Public şi Privat  

dl. Popoviciu Grigore Radu-inspector de specialitate la Cabinetul Primarului 

Art.2-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.22/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind   numirea  reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul Judeţean 
pentru ocrotirea animalelor fără stăpân” Hunedoara. 
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               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind reprezentantului Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul judeţean 
pentru ocrotirea animalelor fără stăpân” Hunedoara, aconstatat următoarele:  
 
 Bold Aurel – Director executiv Serviciul Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj 17 voturi “pentru” 
 

 
În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

în Adunarea Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul judeţean pentru 
ocrotirea animalelor fără stăpân” Hunedoara, este domnul: 
 
 
           Bold Aurel – Director executiv Serviciul Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj 

 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.23/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuinţe pentru tineri, 
destinate închirierii intre titularii contractelor de închiriere  nr. 4/04.05.2007 si nr.5/04.05.2007, 
modificate prin acte adiţionale ulterioare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.24/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind  vânzarea locuinţei convenabile, situate in 
Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.6, bl.L1, sc.B, ap.37, etaj 1. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.25/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.26/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.27/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului nr. 41/2012, privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a unor 
culoare de înot din cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, în 
favoarea Clubului Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităţi de performanţă. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.28/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre  privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a  
terenului în suprafaţă de 54,28 mp  cotă parte indiviză înscris în CF Hunedoara nr. 61063 – C1-U13 
nr. cadastral 961-C1-U13 situat în Aleea Florilor nr. 8 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Aş vrea să întreb, despre ce teren este vorba?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Este vorba despre acel bloc contruit, proprietate privată, toţi locatarii imobilului, 

proprietarii şi-au cumpărat cota parte indiviză, acesta este pentru acel spaţiu comercial la parterul 
blocului care aparţine celui care a construit blocul.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…ceilalţi au cumpărat cota parte indiviză?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Da, au cumpărat.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaţă de 54,28 mp, cotă parte 
indiviză,  înscris în CF Hunedoara nr.61063 – C1 -U13 nr. cadastral 961-C1-U13,  situat în Aleea 
Florilor nr. 8 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 
- Viorel Arion  – primar – preşedinte 17 voturi “pentru”   
 - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 17 voturi “pentru”   
 - Giurgiu Valentina – director economic  – membru 17  voturi “pentru”   
 - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 17 voturi “pentru”   
 - Laslău Militon Dănuţ – inspector asistent –birou Taxe şi impozite locale executări silite  membru ;  
                                                                                                                                            
                                                                                                                             17 voturi“pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
       - Viorel Arion  – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Giurgiu Valentina – director economic  – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Laslău Militon Dănuţ – inspector asistent –birou Taxe şi impozite locale executări silite  
membru ;  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
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      - Bobouţanu Dan  – viceprimar – preşedinte de rezervă 17  voturi “pentru”   
      - Mîrfu Mihai–  consilier A.D.P.P. – membru 17 voturi “pentru”   
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 17 voturi “pentru”   
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 17 voturi “pentru”   
      -Toma Anamaria –consilier juridic Serviciul Administraţie publică locală juridic–membru 17 voturi   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
      - Bobouţanu Dan  – viceprimar – preşedinte de rezervă ; 
      - Mîrfu Mihai–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      -Toma Anamaria –consilier juridic Serviciul Administraţie publică locală juridic    – membru; 
 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.29/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii spaţiului cu destinaţie de 
sediu, situat în Municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026-C1-U53, nr. cadastral 2568- C1-U74, în suprafaţă 
utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părţi comune, în favoarea Partidului Forţa Civică, Organizaţia 
Judeţeană Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.30/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaţie publică, a 
spaţiilor situate  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-C1-U47, nr. cadastral 2568-C1-U4 şi în CF nr. 
60026-C1-U54, nr. cadastral 2568-C1-U75, în suprafaţă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părţi 
comune fiecare. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiilor situate  în municipiul Hunedoara, str. 
Nicolae Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-
C1-U47, nr. cadastral 2568-C1-U4 şi în CF nr. 60026-C1-U54, nr. cadastral 2568-C1-U75, în 
suprafaţă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părţi comune fiecare, a constatat următoarele: 
 
 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte 17 voturi “pentru”   
- Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri, disciplină contractuală membru 17 voturi “pentru”   
- Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 17 voturi “pentru”   
- Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii şi Cadastru – membru 17 voturi “pentru”   
- Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite 17 voturi 
“pentru”   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiilor menţionate mai sus,  este următoarea: 
 
-  Viorel Arion – Primar  - preşedinte; 
- Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri, disciplină contractuală membru; 
- Popa Aurelia - Anişoara – Şef Serviciu Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
- Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii şi Cadastru - membru. 
- Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe Locale, Executări Silite  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiilor menţionate 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
  -   Bobouţanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezervă17 voturi   
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 -  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru       
                                                                                                   rezervă17 voturi   
  - Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială 17 voturi   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiilor menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                    
-  Bobouţanu Dan – Viceprimar – preşedinte de rezerv 
-  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă;                                                                    
-  Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială. 
 

Art.5-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.31/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre  privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de 
închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi date în 
administrarea Serviciului public Administraţia pieţelor şi  oboarelor din municipiul Hunedoara.                    
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.32/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului 
bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.33/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate 
în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor 
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.34/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
La acest punct dna Radu Carolina nu votează. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.35/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate 
al „Planului Urbanistic General al municipiului Hunedoara, al localităţii componente Răcăştie şi al 
satelor aparţinătoare Boş, Groş, Hăşdat şi Peştişu Mare”. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.36/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice - 
organigrama şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara şi pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.       
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Am mai vorbit despre orgranigramă, revin cu aceleaşi probleme. Sunt de acord cu 

orgranigrama, dar ce se întâmplă, nu funcţionează cum trebuie. Şefii de servicii, în momentul de 
faţă spun că nu semnează pentru că nu au decizii. Alţi domni cer hârti din Primărie să duc la 
Primărie, nu ştie cât este valabilă o hârtie, deci trebuie lucrurile lămurite. Eu, ca cetăţean, am fost în 
această situaţie, ce să zicem de cetăţenii oraşului dacă sunt trimişi la plimbare dintr-un corp în altul 
şi dacă aceste hârti, să ceri de la aceaşi instituţie hărtie, nu cred că este normal. Ce mă doare cel 
mai mult, de ce trebuie să semneze primarul sau viceprimarul că este de acord, când aceşti domni 
trebuie să-şi facă datoria? Pentru asta sunt plătiţi. Trebuie să aibă responsabilitate şi în urma 
responsabilităţii trebuie să fie traşi la răspundere fiecare, pentru că mi se pare normal, ca fiecare şef 
de serviciu să aibă o responsabilitate. Sunt în momentul de faţă hârtii care stau în primărie şi nu se 
semnează, mă refer la Serviciul Urbanism, nu se semnează pentru că nu are decizie. Nu este 
normal. Gândiţi-vă că eu sunt un constructor care obţin avize pentru anumiţi cetăţeni ai municipiului 
Hunedoara, şi la Primăria Hunedoara stau hârtii de 2-3 săptămâni şi nu sunt semnate, nu este 
normal. Trebuie să venim în sprijinul cetăţenilor, să găsim o soluţie, nu critic pe nimeni, nu am 
treabă cu nimeni, dar trebuie să rezolvăm această problemă a cetăţeanului din municipiul 
Hunedoara.” 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.37/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
Se ia o pauz ă de 15 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea 

rapoartelor comisiilor de specialitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de 
închiriere având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă si terenurile, aflate în domeniul 
public şi privat al municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.38/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
Contractul de asociere nr. 26.271/2005 privind asocierea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara cu SC T&O PRODCOM SRL HUNEDOARA, în vederea realizării în comun a unui 
proiect de interes public local, pe un teren aparţinând domeniului public al municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
               -    d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
La acest punct dl. Crişan Ovidiu nu votează. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.39/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru aprobarea componenţei, a modului de 
organizare şi funcţionare a Comisiei pentru evaluarea şi selecţionarea asociaţiilor şi fundaţiilor 
române, cu personalitate juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială şi 
care solicită subvenţii de la bugetul local, precum şi a grilei de evaluare a acestora. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei Comisiei 
pentru evaluarea şi selecţionarea asociaţiilor şi fundaţiilor române, cu personalitate juridică, care 
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înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială şi care solicită subvenţii de la bugetul local, 
a constatat următoarele: 
 
-dnul  Bobouţanu Dan – viceprimarul municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru”   

-dnul Artean Mircea Ioan – consilier local, preşedintele Comisiei pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, protecţie socială, sportive şi de agreement 17 voturi “pentru”   

-dna Noghiţă Luminiţa Marinela, consilier local, preşedinta Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru”   

-dnul Rusu Constantin, consilier local, preşedintele Comisiei pentru administraţie publică locală, juridică 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi a libertăţilor cetăţenilor 17 voturi “pentru”   

-dna Giurgiu Valentina – director economic – Direcţia Economică 17 voturi “pentru”   

-dna Gemeniuc Lenuţa – director - Direcţia de Asistenţă Socială 17 voturi “pentru”   

-dna Preda Camelia – consilier juridic în aparatul de specialitate al Primarului 17 voturi “pentru”   

 
În urma acestor rezultate, comisia pentru evaluarea şi selecţionarea asociaţiilor şi 

fundaţiilor române, cu personalitate juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă 
socială şi care solicită subvenţii de la bugetul local,  este următoarea: 
 

- dnul  Bobouţanu Dan – viceprimarul municipiului Hunedoara; 
- dnul Artean Mircea Ioan – consilier local, preşedintele Comisiei pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, protecţie socială, sportive şi de agrement; 
- dna Noghiţă Luminiţa Marinela, consilier local, preşedinta Comisiei de studii, prognoze 

economico-sociale, buget, finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului 
Hunedoara; 

- dnul Rusu Constantin, consilier local, preşedintele Comisiei pentru administraţie publică locală, 
juridică apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi a libertăţilor cetăţenilor; 

- dna Giurgiu Valentina – director economic – Direcţia Economică; 
- dna Gemeniuc Lenuţa – director - Direcţia de Asistenţă Socială; 
- dna Preda Camelia – consilier juridic în aparatul de specialitate al Primarului; 

 
Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.40/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2013 – 31.03.2013. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bucale ţ Victor:  
„Propun, preşedinte de şedinţă pentru următoarele două luni, pe doamna Vasilescu 

Tatiana.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.41/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 35  al ordinii de zi  - RAPORT PRIVIND ACTIVITATEA BIROULUI 

PERSOANE CU  DIZABILITĂŢI, ASISTENŢI PERSONALI ÎN SEMESTRUL  II AL ANULUI 2012. 
 
La punctul 36  al ordinii de zi  - ANALIZA CAPACITĂŢII DE APĂRARE ÎMPOTRIVA 

INCENDIILOR din perioada 01.01.2012 – 31.12.2012. 
 
La punctul 37  al ordinii de zi – Diverse. 

 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Eu am o singură problemă. Am primit nişte sesizări de la locatarii asociaţiei, nu-i ştiu 

numărul exact, oricum acolo în zona Profi, unde, într-un anumit spaţiu comercial care la început 
avea ca şi destinaţie vânzarea, comercializarea obiectelor de cult, s-a transformat mai apoi şi într-o 
mică biserică, şi am înţeles că deranjează foarte tare locatarii din jur, pentru că atunci când nu este 
slujbă, am înţeles că se fac şi slujbe acolo, când nu este slujbă au două boxe mari afară şi se aude 
încontinuu muzică.” 

        
Dl. primar Viorel Arion:  
„La Biserica Sfântul Spiridon.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
  

Dl. Farca ş Ladislau:  
„Biserica Sfântul Spiridon.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Nu este o biserică, practic este o clădire.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Este un paraclis construit acum 5 ani, şi la parter am închiriat pentru desfăşurarea 

activităţii bisericeşti a parohiei nr. 7 a Episcopiei, sunt chiar consilier episcopal, şi se desfăşoară de 
2 ani de zile şi jumătate. Nu sunt deranjaţi oamenii. Se fac slujbe lunea, miercurea şi vinerea de la 
ora 0830 la ora 1000, şi duminica de la ora 0800 la orele 1230. Activităţi se seară se fac de la orele 
1700 la orele 1800.” 
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Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, şi am înţeles că au muzică, cu două boxe mari ieşite afară.” 
        
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Nu au muzică.” 
  

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Muzică specifică religioasă.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Şi la Tiric la Catedrală sunt scoase boxe afară pentru oamenii care stau afară.” 
  

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Este parc acolo, dar aici chiar este înconjurat, şi foarte aproape de blocuri de 

locuinţe.” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Nu deranjează. Credeţi-mă că nu deranjează.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Dar am primit de la preşedintele asociaţiei şi de la încă câţiva locatari.” 
  

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „E normal, este neoprotestant, aveţi dreptate, aşa este, corect, este neoprotestant, 

cum e chestia asta cu un dinamovist şi cu un stelist.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Nu are legătură cu religia, are legătură cu zona şi cu gălăgia de acolo.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Nu sunt probleme, credeţi-mă că nu sunt probleme. Dacă nouă ne demonstrează 

cineva din punct de vedere auditiv că sunt probleme….” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Chiar vreau să mergeţi acolo şi să faceţi ceva. Eu am primit reclamaţii de la oameni. 

Preşedintele de asociaţie poate să confirme.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Doamna consilier, preşedintele de asociaţie poate să solicite, dar nu la noi. Singurii 

în măsură să măsoare decibelii sunt Garda de mediu, atât. Să solicite asociaţia la Garda de mediu, 
în perioada de, să vină să măsoare.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Eu nu am spus că este al dumneavoastră spaţiul, chiar nu are legătură.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Nu este al meu spaţiul. Eu am făcut sponsorizarea lucrării acestui spaţiu.” 
  

Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Dumneavoastră aţi cumpărat boxele!” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
  

Dl. Farca ş Ladislau:  
„Nu este vorba despre sponsorizări domnule Crişan, dar ca să rezolvăm problema, să 

puneţi boxele înăuntru, sau să le duceţi la dumneavoastră pe balcon.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Ca şi preşedinte de şedinţă o să mă duc personal să verific.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
„Aş vrea să vin cu o problemă strict punctuală. Este problema generală a câinilor, dar 

strict punctual, este dezastru în curtea Şcolii generale nr. 10 din micro raionul 6, unde sunt non-stop 
cel puţin 15 câini. Nu au cum să intre nici copii, nici profesorii, nimeni.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Totuşi, lucrează asociaţia aceasta?” 
  

Dl. primar Viorel Arion:  
„Nu prea lucrează.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„….de unde auzim, nu se face nimic.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Punctual, insist foarte mult, punctual, în curtea Şcolii generale nr. 10 din Micro 6. Şi 

numărul doi, în faţa Liceului Tehnologic „Constantin Bursan”.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, aşa este, aveţi dreptate, din păcate. Am fost acum trei zile la adăpostul de câini, 

adăpostul este pe jumătate gol, un singur om acolo, personalul de acolo a fost detaşat la Brad 
pentru o perioadă de timp. De săptămâna viitoare o să intrăm noi cu oamenii noştri de la atelier, ne-
am făcut cuşcă, îi strângem noi.” 
 

Dl. Mărginean Alexandru:  
„Vă mulţumesc mult domnule primar.” 
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Dl. Artean Mircea:  
„Eu am ridicat o problemă în urmă cu ceva vreme legată de societatea care are 

concesionat transportul în comun, am primit nişte sesizări că la sediul acestei societăţi tot ceea ce 
înseamnă metal, a dispărut, de la balustrade, la rame metalice, inclusiv utilaje.”  

 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Doamna Rusu Violeta nu este aici?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„A fost , dar a plecat.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Aş dori să ştiu dacă s-a făcut o investigaţie în acest sens, sau dacă nu s-a făcut ar 

trebui să se facă, şi să fim informaţi exact care este situaţia, dacă se adeveresc aceste lucruri.”  
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, am vorbit, a fost doamna Rusu Violeta acolo, aşa este, aveţi dreptate. Contractul 

cu transportatorul, după lege, încetează de drept pe 19 aprilie, noi am avut o înţelegere cu 
administratorul judiciar al firmei care este doamna Mihaela Cor să continue transportul până la data 
respectivă. Între timp, noi vom face toate demersurile ca să selectăm o altă firmă. Ideea înfiinţării 
A.D.I.-ului care va fi, în calitate de operator regional, să preia transportul local.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Probabil că luni sau marţi vom avea o şedinţă extraordinară.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Cine este A.D.I.-ul?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Eco Sid-ul.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Eco Sid-ul are maşini?” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Nu, dar este primul pas.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Pagubele respective care s-au estimat, răspunde cineva pentru treaba aceasta?”  
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Societatea este în faliment încă din decembrie anul trecut, există o listă cu anexa 2 

cu toate bunurile care au fost preluate de la R.A.I.L., bunurile preluate nu mai există, ei susţin că le-
ar fi vândut A.V.A.S.-ul, nu ştiu, nu am fost să verificăm dacă este aşa, dar oricum o să aflăm pe 
cale legală.” 
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Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Este un jegos. Dar va răspunde cineva domnule primar dacă cumva el a vândut?” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Nu are cine, pentru că este în lichidare.”  

 
Dl. Vasilescu Tatiana:  
„Este în faliment firma.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Dacă nu i-a dat răspunderea administratorului la lichidare…” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Domnule consilier, după lege, el trebuie, în data când încetează contractul, să vină 

să predea toate bunurile.” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Corect. Dar atunci nu este răspundere civilă personală? Nu este atragerea 

răspunderii personale?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă-mi daţi voie, din momentul deschiderii procedurii insolvenţei şi a falimentului, 

toate actele şi faptele juridice în legătură cu societatea respectivă sunt desfăşurate prin 
administratorul judiciar. Dar atenţie mare, aici este într-adevăr o problemă serioasă, Manolache 
Transcom este o firmă aflată în insolvenţă de, cred că, de un an sau doi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Cred că de vreo şase.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Poate chiar mai mult. Toate aceste prejudicii, pentru că sunt prejudicii, au fost create 

în această perioadă, şi problema ridicată de către domnul consilier Crişan este înt-adevăr 
punctuală. Cine răspunde pentru aceste prejudicii? Din punct de vedere juridic noi nu putem să 
atragem răspunderea, să angajăm răspunderea administratorului judiciar, el răspunde doar de 
realizarea activului, pasivului şi de distribuirea, dacă mai rămâne ceva din masa credală, către  
creditori. Din punctul nostru de vedere ar trebui să consultăm să vedem dacă nu cumva în perioada 
în care s-au produs prejudiciile a fost vorba de o administrare cu rea credinţă a administratorului 
societăţii, pentru că pe lege putem angaja răspunderea juridică, inclusiv patrimonială, a celui care a 
desfăşurat activitatea de administrator până la începerea procedurii insolvenţei. După, dacă se 
constată că au fost create prejudicii, atunci putem angaja răspunderea administratorului judiciar, 
pentru că el trebuia, printre alte obligaţii prevăzute de lege, să ia măsuri de conservare a bunurilor, 
de conservare. Deci trebuie văzut ce şi cum, pentru că într-adevăr baza respectivă, şi noi am mai 
ridicat problema în urmă cu trei, patru şedinţe, arată jalnic, este pustie.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dna. Noghi ţă Lumini ţa: 
„Eu cred că m-am cam lămurit. Era vorba tot de transportul copiilor de la şcoli, în 

special Pestişul Mare unde răspund eu, dar înţeleg că se va schimba operatorul. ” 
 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Deci la ora actuală situaţia este aceasta. Administratorul judiciar este doamna 

Mihaela Cor, care nu are decât contractul. Nu are nimic. Nu are nimic, nu are autobuze, nu are 
şoferi. Ea este obligată să deruleze contractul până la data când el expiră, să ne notifice cu 90 de 
zile înainte ca noi să avem timp să facem toate demersurile să nu rămânem fără transport.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
 „Toată activitatea aceasta, să ştiţi, şi există discuţii la nivel central pentru modificarea 

legii, modul în care s-au desfăşurat activităţile administratorilor judiciari şi ale lichidatorilor au lăsat 
extraordinar de mult de dorit. Una a fost intenţia legiuitorului şi alta a fost realitatea practică. De cele 
mai multe ori, procedura insolvenţei, iar apoi a dizolvării şi a falimentului, a fost procedura prin care 
anumite entităţi juridice au dispărut, iar găurile negre, datoriile, au rămas. Aici este o problemă într-
adevăr interesantă, şi chiar am discutat cu nişte colegi din Bucureşti, se pune problema modificării 
legii în sensul angajării răspunderii, deşi este cam târziu, în sensul angajării clar a răspunderii 
administratorului judiciar, dar deocamdată avem legislaţia pe care o avem.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Administratorul judiciar nici măcar nu ne-a înştiinţat că din 30.11.2012 ei nu mai 

puteau desfăşura nici o activitate comercială.” 
 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Domnule secretar, vă mai întreb eu ceva, şi sunt sigur că răspunsul va fi negativ. 

Una dintre principalele obligaţii, ca primă obligaţie aproape a administratorului judiciar, este 
întrunirea adunării generale a creditorilor.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Ne-am înscris la masa credală cu aproape 700.000 de mii de lei.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Domnule consilier Rusu, mai aveţi ceva de spus?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Da. Am discutat în pauza care am avut-o pentru suplimentarea ordinii de zi, în afară 

de fotbal într-adevăr mai există în Hunedoara şi alte sporturi, alte ramuri sportive. Am vrut doar să 
vă spun că întâmplător am asistat la antrenamentul unei grupe de juniori de handbal, şi ca o 
paranteză, indiferent că aceste ramuri sportive, aceste sporturi se desfăşoară în cadrul organizat de 
Primărie sau de cluburi private, ar trebui să luăm în considerare şi alte activităţi sportive. Am înţeles 



28 
 

că avem un club sportiv care este în structura organizatorică a Primăriei Hunedoara, şi care este 
nefuncţional la ora actuală. Ar trebui să ţinem legătura cu aceste cluburi private, dacă există, să 
vedem care este posibilitatea financiară a lor, şi dacă nu, eventual, să preluăm ramuri, grupuri, sau 
organizaţii sportive sau grupe de copii de la ei. Este păcat. În afară de fotbal există şi au existat şi 
alte sporturi în Hunedoara. A existat handbal, a existat volei, box, karate, lupte. Vă spun, am văzut 
câţiva copii, câţiva juniori la handbal extrordinar de talentaţi. E păcat să îi pierdem. Putem să-i 
preluăm, iar după aceea, în momentul în care va trece perioada junioratului, chiar dacă pleacă mai 
departe, le câştigăm indemnizaţiile de formare, legea ne permite lucrul acesta, dar este păcat să-i 
abandonăm, chiar dacă este vorba, repet, de cluburi private. 

Şi a doua problemă pe care aş dori să o ridic este, s-a mai ridicat această problemă, 
nu ştiu dacă am primit vreun răspuns, este situaţia construcţiilor neterminate din Municipiul 
Hunedoara. Sunt câteva construcţii în puncte cheie care chiar arată jalnic. Ca o paranteză, şi ca un 
lucru aproape ilar, şi în campanie, şi în primele şedinţe de după, s-a pus problema acele cantine, 
care ulterior s-a demolat, iar paradoxul a fost că autorizaţia de demolare exista, era bine mersi la 
Primăria Hunedoara de vreo doi ani de zile, doar că nu s-a făcut punerea în aplicare a acestui act 
administrativ. Există însă câteva construcţii care chiar arată groaznic. Uitaţi-vă la construcţia de 
lângă Artima. Nu ştiu a cui este, este pur şi simplu neterminată şi este, nu am nimic, nu ştiu a cui 
este, are o pălărie deasupra ca şi cum ar fi vorba de o coşmelie pentru muncitori. Este absolut 
neterminată. Este o construcţie lângă stadionul Constructorul, domnul Farcaş ştie, este 
neterminată. Este construcţia din Parcul Corvin, unde nu am primit nici-un răspuns, ce se întâmplă 
cu ea, cine este proprietarul, care sunt obligaţiile lor. Ar trebui să nu mai tergiversăm. Există cadrul 
legal în care se poate face ceva, fie să fie obligaţi să-şi realizeze construcţiile, sau nu ştiu, trebuie 
făcut ceva. Mai sunt acele trei blocuri care sunt acolo pe Moldovei, Poşta mare. Este centrul 
oraşului.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Blocurile din faţă de la O.T, Poşta mare. E w.c.-u public.” 

 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Poşta mare, este centrul oraşului, arată groaznic. Există într-adevăr cele trei blocuri 

de pe strada Moldovei, de lângă fostul cinematograf Constructorul. Acele sunt proprietatea I.C.S.H.-
ului, vă spun eu, sunt trecute la Timişoara la firma mamă, oricum există. Am nominalizat deja 6-7 
construcţii în puncte cheie şi destul de circulate a oraşului. Se pune problema cu acuitate a 
închiderii Bulevardului Corvin. Din punctul meu de vedere este o eroare. În primul rând, ca să ai o 
alee pietonală cum se pretinde că este în fiecare oraş, trebuie să-ţi facă plăcere să te plimbi pe 
acolo.  

Mergeţi vă rog frumos şi vedeţi care este starea blocurilor. Iar dacă discutăm de alei 
pietonale, în aproape toate oraşele zonele pietonale sunt în centrele vechi, centrele istorice. Centrul 
acesta s-ar preta ca şi alee pietonală, este centrul istoric. Putem obliga la renovarea clădirilor în 
forma în care ele au fost iniţial. Dar ca să creăm, de exemplu, o alee pietonală pe Bulevardul 
Corvin, mi se pare o pierdere de timp şi de fonduri. O pierdere de timp şi de fonduri.  

Vă mulţumesc.” 
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Dl. Mladen Cristel:  
„Prima problemă, avem la Hăşdat o staţie de autobuz care este inexistentă, şi a 

devenit un loc de joacă periculos pentru copii, şi plus de asta şi loc de odihnă a beţivilor. Practic ar 
trebui demolată. A fost a lui domnul Manolache. 

A doua problemă, dacă s-ar putea face un parc, un loc de joacă pentru copii în incinta 
curţii căminului şi al şcolii.  

Iar ultima problemă, aş ruga toate partidele politice care au afişat afişe în perioada 
electorală dacă ar binevoi să şi le ridice, pentru că sunt împrăştiate pe stâlpi, pe numerele de la 
stâlpi, au venit cei de la curent şi nu ştiu numărul de la stâlp, acesta este stâlpul 10 sau 20, pentru 
că toate afişele au fost lipite pe numerele de numerotare a stâlpilor. Mulţumesc.” 
 

 
 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 31.01.2013 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pentru trimestrul IV 2012 a 
bugetului local al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.8/2013 se aprob ă în unanimitate . 
                   

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea planului anual de acţiune privind serviciile 
sociale al Direcţiei de Asistenţă Socială aflată în subordinea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 
         Hotărârea nr.9/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.172/2008 privind  constituirea Consiliul Consultativ al Unităţii de Asistenţă Medico-
Sociale Hunedoara. 
 Hotărârea nr.10/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate de 
beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru serviciile  
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Hunedoara, precum şi procedura de stabilire şi 
de încasare a contribuţiei  lunare de întreţinere. 

 Hotărârea nr.11/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea  şi completarea  Hotărârii  Consiliului  Local  nr. 
292/2012 privind stabilirea impozitelor şi taxelor  locale pe anul 2013. 

 Hotărârea nr.12/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
6. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru 

persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
 Hotărârea nr.13/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
                 7. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi 
teren. 

 Hotărârea nr.14/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri, pentru 
imobilul situat în municipiul Hunedoara, str.Cerbului, nr.12, bl.A1, Ap.4, proprietatea Asociaţiei  
Nevăzătorilor  din  România, Filiala   interjudeţeană  Alba-Hunedoara. 

 Hotărârea nr.15/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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9. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor locali care să participe la 
adunările săteşti pentru alegerea delegatului sătesc din satele aparţinătoare Groş şi Peştişul Mare. 

 Hotărârea nr.16/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

10. Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea în municipiul Hunedoara a 
unor evenimente prilejuite de „Memorialul Michael Klein”. 

 Hotărârea nr.17/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

11. Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării denumirii Liceului Tehnologic 
Hunedoara  în Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara. 

 Hotărârea nr.18/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

12. Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumire de străzi în municipiul Hunedoara. 
 Hotărârea nr.19/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

13. Proiect de hotărâre privind numirea  reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIATIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ 'AQUA 
PREST HUNEDOARA'. 

 Hotărârea nr.20/2013 se aprob ă în unanimitate . 
  

14. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară “Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor - Judeţul  Hunedoara.    

Hotărârea nr.21/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

15. Proiect de hotărâre privind  numirea  reprezentanţilor  Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a  „CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA”. 

 Hotărârea nr.22/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
16. Proiect de hotărâre privind   numirea  reprezentantului Municipiului Hunedoara în 

Adunarea Generală a  Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul Judeţean pentru ocrotirea 
animalelor fără stăpân” Hunedoara. 

 Hotărârea nr.23/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuinţe pentru tineri, destinate 
închirierii intre titularii contractelor de închiriere  nr. 4/04.05.2007 si nr.5/04.05.2007, modificate prin 
acte adiţionale ulterioare.  

 Hotărârea nr.24/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 18. Proiect de hotărâre privind  vânzarea locuinţei convenabile, situate in Municipiul 
Hunedoara, Str. Batiz, nr.6, bl.L1, sc.B, ap.37, etaj 1. 

 Hotărârea nr.25/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
19. Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de 

locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2013. 
 Hotărârea nr.26/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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20. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate. 
     Hotărârea nr.27/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
21. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului nr. 41/2012, privind aprobarea atribuirii în folosinţă gratuită a unor culoare de înot din 
cadrul Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara – Bazinul de Înot, în favoarea Clubului 
Sportiv Şcolar Hunedoara, pentru desfăşurarea unor activităţi de performanţă. 

 Hotărârea nr.28/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

22. Proiect de hotărâre  privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică  a  terenului în 
suprafaţă de 54,28 mp  cotă parte indiviză înscris în CF Hunedoara nr. 61063 – C1-U13 nr. 
cadastral 961-C1-U13 situat în Aleea Florilor nr. 8 din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara. 
 Hotărârea nr.29/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

23. Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii spaţiului cu destinaţie de sediu, 
situat în Municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, înscris în CF nr. 60026-C1-U53, nr. cadastral 2568- C1-U74, în suprafaţă utilă de 20 
mp şi 12,8 mp cote părţi comune, în favoarea Partidului Forţa Civică, Organizaţia Judeţeană 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.30/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaţie publică, a spaţiilor 
situate  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflate în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, înscrise în CF nr. 60026-C1-U47, nr. cadastral 2568-C1-U4 şi în CF nr. 60026-C1-U54, 
nr. cadastral 2568-C1-U75, în suprafaţă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cote părţi comune fiecare.    

 Hotărârea nr.31/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

25. Proiect de hotărâre  privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 
având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi date în 
administrarea Serviciului public Administraţia pieţelor şi  oboarelor din municipiul Hunedoara.  

 Hotărârea nr.32/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

26. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.33/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

27. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

 Hotărârea nr.34/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

28. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.35/2013 se aprob ă în unanimitate  
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29. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului de valabilitate al „Planului 
Urbanistic General al municipiului Hunedoara, al localităţii componente Răcăştie şi al satelor 
aparţinătoare Boş, Groş, Hăşdat şi Peştişu Mare”. 

 Hotărârea nr.36/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice - organigrama şi a 

statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara şi pentru 
Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.37/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 

având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă si terenurile, aflate în domeniul public şi 
privat al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.38/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la Contractul de 

asociere nr. 26.271/2005 privind asocierea Consiliului Local al municipiului Hunedoara cu SC T&O 
PRODCOM SRL HUNEDOARA, în vederea realizării în comun a unui proiect de interes public local, 
pe un teren aparţinând domeniului public al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.39/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
33. Proiect de hotărâre pentru aprobarea componenţei, a modului de organizare şi 

funcţionare a Comisiei pentru evaluarea şi selecţionarea asociaţiilor şi fundaţiilor române, cu 
personalitate juridică, care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială şi care solicită 
subvenţii de la bugetul local, precum şi a grilei de evaluare a acestora. 

 Hotărârea nr.40/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
34. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2013 – 31.03.2013. 
 Hotărârea nr.41/2013 se aprob ă în unanimitate.  
 
35. RAPORT PRIVIND ACTIVITATEA BIROULUI PERSOANE CU  DIZABILITĂŢI, 

ASISTENŢI PERSONALI ÎN SEMESTRUL  II AL ANULUI 2012. 
  
36. ANALIZA CAPACITĂŢII DE APĂRARE ÎMPOTRIVA INCENDIILOR din perioada 

01.01.2012 – 31.12.2012. 
  
37. Diverse.   

 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 
 

 


